
  

VOLDA KOMMUNE 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
Utval: Formannskapet 
Møtestad: Voldsfjorden, Volda rådhus 
Dato: 30.01.2018 
Tid: 12:00 

 
Faste medlemer som møtte: 
Namn Funksjon Representerer 
Jørgen Amdam Leiar AP 
Fride Schjølberg Sortehaug Nestleiar V 
Odd Harald Sundal Medlem SP 
Sølvi Dimmen Medlem SP 
Gunnar Strøm Medlem SV 
Margrete Bjerkvik Medlem KRF 
Anders Egil Straume Medlem KRF 

 
Faste medlemer som ikkje møtte: 
Namn Funksjon Representerer 
Odd Arne Folkestad Medlem FRP 
Dan Helge Bjørneset Medlem H 

 
Varamedlemer som møtte: 
Namn Møtte for Representerer 
Roald Arnold Espset Odd Arne Folkestad FRP 
Sindre Rotevatn Dan Helge Bjørneset H 

 
Frå administrasjonen møtte: 
Namn Stilling 
Rune Sjurgard Rådmann  
Jørgen Vestgarden Utviklingssjef, OS 11/18 og OS 18/18 
Heidi Istad Arealplanleggar, OS 11/18 
Regine Solberg Aklestad Arealplanleggar, OS 11/18 
Per Heltne Arealplanleggar, OS 11/18 
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SAKLISTE 
 
 
Saksnr. Sak 
PS 13/18 Godkjenning av innkalling og sakliste 

 
PS 14/18 Godkjenning av møteprotokoll frå forrige møte 
  
PS 15/18 Orienteringssaker 

 
OS 12/18 Vedtak om grensejustering mellom kommunane Stryn og 

Hornindal - Kjøs og Maurset 
  
OS 13/18 Svar på utspel i avisa Møre laurdag 6. januar frå Rovde 

Grendalag, Lauvstad og Velsvik grendautval og Innselset og 
Dravlausbygda grendalag 
 

OS 14/18 Forslag til inndeling i namsdistrikt - Møre og Romsdal 
  
OS 15/18 Orientering om Doktorhaugen og økonomi 

 
OS 16/18 Aktivitetskalender økonomistyring 1. halvår 2018 
  
OS 17/18 Søknad om økonomisk støtte til deltagelse i prosjekt 

Designvegen Sykkylven-Stryn 
 

OS 18/18 Byggetiltak på Klepp - oppføring av mur 
  
OS 19/18 Håmyra - anleggsområde, utfordringar med støv og slam 

 
OS 11/18 Kommuneplanen sin arealdel - orientering 
  
 

PS 13/18 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Handsaming: 
 
Ettersende dokument 29.01.18: 

- Notat om Doktorhaugen – Omsorgsbustader, datert 18.01.2018. 
- Aktivitetskalender økonomistyring 1. halvår 2018, datert 24.01.2018. 
- Søknad om økonomisk støtte til deltagelse i prosjektet Designvegen Sykkylven-Stryn, 

datert 19.12.2017. 
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Det var sju møtande ved møtestart. 
 
Innkalling 
 
Det var ingen merknader til innkallinga. 
 
Røysting innkalling (sju røysteføre): 
 
Innkallinga vart samrøystes godkjent.  
 
Anders Egil Straume møtte kl. 12.03. 
 
Sakliste 
 
Ordføraren kom med framlegg om å sette dei ettersende orienteringssakene på saklista. 
Ordføraren kom med framlegg om å handsame sak OS 11/18 til slutt i møtet. 
 
Margrete Bjerkvik reiste spørsmål om eit byggetiltak i Kleppevegen og utfordringar kring 
anleggsarbeid ved Håmyra byggefelt. 
 
Røysting sakliste (åtte røysteføre): 
 
Saklista, med tillegg og endring frå ordføraren og Margrete Bjerkvik, vart samrøystes godkjent.  
 

PS 14/18 Godkjenning av møteprotokoll frå forrige møte 

Handsaming: 
 
Røysting (åtte røysteføre): 
 
Møteprotokollen frå sist møte den 16.01.2018 vart samrøystes godkjent.  
 

PS 15/18 Orienteringssaker 

OS 12/18 Vedtak om grensejustering mellom kommunane Stryn og Hornindal - Kjøs og 
Maurset 

OS 13/18 Svar på utspel i avisa Møre laurdag 6. januar frå Rovde Grendalag, Lauvstad og 
Velsvik grendautval og Innselset og Dravlausbygda grendalag 

 

OS 14/18 Forslag til inndeling i namsdistrikt - Møre og Romsdal 

OS 15/18 Orientering om Doktorhaugen og økonomi 

Orienteringssaka vart ettersendt 29.01.2018. 
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OS 16/18 Aktivitetskalender økonomistyring 1. halvår 2018 

Orienteringssaka vart ettersendt 29.01.2018. 
 
Ordføraren informerte om at det vert sendt brev til Møre og Romsdal fylkeskommune om saka.  
 

OS 17/18 Søknad om økonomisk støtte til deltagelse i prosjekt Designvegen Sykkylven-
Stryn 

Orienteringssaka vart ettersendt 29.01.2018. 
 
Ordføraren orienterte. Formannskapet drøfta saka og var samde om at rådmannen førebur saka, 
og at formannskapet får saka attende til handsaming som ei politisk sak. 
 
 
Sølvi Dimmen møtte kl. 12:10. 
 

OS 18/18 Byggetiltak på Klepp - oppføring av mur 

Margrete Bjerkvik reiste spørsmål om kommunal handsaming av eit byggetiltak på Klepp. 
Utviklingssjef Jørgen Vestgarden orienterte om saka. Formannskapet oppmoda 
utviklingsavdelinga om å sende saka til handsaming i forvaltningsutvalet.   
 

OS 19/18 Håmyra - anleggsområde, utfordringar med støv og slam 

Margrete Bjerkvik reiste spørsmål om støv og slam ved Håmyra byggefelt. Ordføraren 
informerte om at teknisk sektor arbeider med saka.  
 

OS 11/18 Kommuneplanen sin arealdel - orientering 

Heidi Istad og Regine Aklestad, planleggarar ved utviklingssektoren, orienterte om 
kommuneplanen sin arealdel. Formannskapet kom med innspel til vidare arbeid med planen.  
 
Ordføraren delte ut forslag til senterstruktur – sone 2 i Volda sentrum og Furene i møtet.  
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Møtet slutt kl. 14:20 
 
 
Rett utskrift, 
Volda kommune, servicekontoret 
30.01.18 
 
 
Sonja Håvik 
førstekonsulent


